
Fra: Christina Bruhn Orpana [christina.bruhn.orpana@gmail.com] 
Sendt: 2. desember 2014 18:12 
Til: Postmottak LMD 
Emne: Imoport av halalkjøtt 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Fullført 
 

Hei Landbruksdep.! 

Leser at dere skal se på forslag om å øke tollfrie kvoter av kjøtt fra dyr som er slaktet uten 

bedøvelse i strid med Dyrevelferdsloven. Hvordan kan det være riktig å forbigå norsk lovverk - 

den er der jo for et formål...?!? Å tillate import av noe som er forbudt her, blir dobbeltmoral og 

uriktig. Jeg sender herved min protest! 

 

Med vennlig hilsen, 

Christina Bruhn Orpana 


